
Jelenléti ív

az 1996. év november hó 11. napján
megtartott rendkivüli képviselőtestületi ülésről

l.! Citka János

2./ Farkas János

3./ Fábián Jánosné

4./ Juhász György

5./ Kunsági László

6./ Dr. Pápai Péter

7./ Rácz József

8./ Turda Sándor

9./ Vasvári Pál

10./ Zémann Géza

ll.! Márki Ferenc jegyző
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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1996. november ll-én megtartott
rendkivüli üléséről.

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Cifka János, Farkas János, Fábián Jánosné, Kunsági László, Dr. Pápai Péter,
Turda Sándor, Vasvári Pál képviselők,

Márki Ferenc jegyző

Igazoltan távol: Juhász György, Rácz József, Zémann Géza képviselők

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Elmondja, hogy a nyugdíjpénztárakkal és
az önkormányzati részvényekkel kapcsolatosan sürgős döntésekre van szükség, ezért a
rendkívüli ülés összehívása mellett döntött. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes javaslatot
tesz a napirendekre.

Napirend:

1.1 Önkéntes Nyugdíjpénztárakkal kapcsolatos tájékoztató
Előadó: Farkas János polgármester

2.1 Részvényekkel kapcsolatos tájékoztató
Előadó: Farkas János polgármester

3./ Bejelentések, javaslatok.

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

L Napirend tárgyalása

1./ Önkéntes Nyugdíjpénztárakkal kapcsolatos tájékoztató.

Farkas János polgármester ismertette az önkéntes nyugdíjpénztárakkal kapcsolatos ajánlatokat.
Elmondta, hogy a különböző nyugdíjpénztárak többé-kevésbé kedvező ajánlatokat tesznek a
dolgozók részére. A dolgozók nyugdíjpénztár tagságának ösztönzésére lehetőség van arra,
hogy a munkáltató is támogatást nyújtson. A nyugdíjpénztárak jövője nem kétséges, a
takarékosság, a munkáltatói támogatás hosszabb-rövidebb idejű folyósítása saját dolgozóink
jövőbeni megélhetését, a megélhetési biztonságot fokozhatja.
Önkormányzatunk évek óta nem tud jutalomalapot képezni, ezért a dolgozók csak a 13. havi
fizetést kapják, ami nem jutalom. Most a jövő évi pénzügyi terv összeállítás időszakában, bár
nem lesz könnyű az 1997-es év, javasolja dolgozónként és havonta 1000,- Ft (ezer forint)
nyugdíjbiztosítási támogatás megállapítását.
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Az önkormányzatnál 42 kinevezett közalkalmazott és köztisztviselő dolgozik. Ha minden
dolgozó belép valamelyik nyugdíjpénztárba, éves szinten a dolgozók részére biztosítandó
összeg: 504.000,- Ft. A tagdíjként befizetett összeg adóköteles, de az éves adó elszámolása
során több kedvezményt biztosít.

Hozzászólások:

Kunsági László elmondja, hogy az ötlet jó, kihasználását javasolja. Az évente biztosítandó
összeg kigazdálkodható, az önkormányzat dolgozói részére ezt biztosítani kell. Az
összegszerűséggelegyetért.

Cifka János elmondja, jónak tartja az ötletet, a javaslattal egyetért.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egy tartózkodással ( Vasvári Pál) és 6 igen
szavazattal az alábbi határozatot hozta:

28/1996. (XI. 11.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete intézményeinél
kinevezett közalkalmazott és köztisztviselői

állományban lévő dolgozói részére havi 1000,- Ft
(egyezer forint)1 hó támogatást nyújt, ha a
dolgozó valamely önkéntes nyugdíjpénztár tagja
lesz.
Ezen összeget három éven keresztül, 1999.
december 31-ig biztosí~a oly formában, hogy a
tagdíjat közvetlenül a nyugdíjpénztár részére
utalja át.
Felelős: Farkas János polgármester
Határidő: folyamatos

2.1 Részvényekkel kapcsolatos tájékoztatás

Márki Ferenc jegyző tájékoztatásában elmondja, hogy a DDGÁZ részvények vonatkozásában a
működési terület megyéinek érintett települései szinte egyhangúlag megbízást adtak egy
szakértői cégnek, aki a részvények értékesítését megpályázta~a, majd minimum 100 %-ért de
maximum a pályázatokban elért legmagasabb kínálati áron az értékesítést levégzi. Ennek végső

határideje 1997. március 31. A végső döntést egy három főből álló, az önkormányzatok által
megválasztott bizottság hozza meg. Részletesen ismertette a szerződés szövegét.
A szerződést az önkormányzat nevében, mint a lehető legjobb megoldást aláírtuk.

A tájékoztatást, a szerződés aláírását a képviselőtestület jóváhagyólag egyhangúlag tudomásul
vette.

A jegyző a továbbiakban ismertette az önkormányzati ÉDÁ8Z részvények értékesítésének
állását. Elmondta, hogy eddig egy cég az OTP ajánlott fel 53 %-ot a részvényekért, ami az
önkormányzatok által is nevetségesnek tartott ajánlat. A gázrészvények ügyében rendezett
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megyei polgánnesteri értekezleten előzetesen nyilatkoztunk egy közös értékesités
lehetőségéről. Ebbeli szándékunkat határozatilag is erősítse meg a testület.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag (hét igen szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:

29/1996. (XLll.) sz. határozat

Tordas község Képviselőtestülete az ÉDÁSZ
részvények megyei szintű közös értékesítésével
egyetért.
Felhatalmazza a polgánnestert, hogy e részvények
értékesítése során az önkormányzat érdekét így
képviselje.
Felelős: polgánnester
Határidő: folyamatos

A jegyző a továbbiakban ismertette a CASHLINE BROKER Értékpapírforgalmazási és
Befektetési Kft telefaxon tett ajánlatát az önkormányzat tulajdonában lévő 210.000,- Ft értékű

bemutatóra szóló MATÁV részvényei eladására.
A vételi ajánlat 300 %. Eddig az önkormányzat 200, majd 220, majd 240 %-os vételi ajánlatnál
a elutasítás mellett döntött. Nem biztos, hogy a részvények értéke továbbra is ilyen ütemben
növekedik. Meggondolandó az ajánlat, javasolja az értékpapírok eladását.

Hozzászólások

Farkas János nem biztos, hogy most el kellene adni.

Kunsági László - mi lesz, ha az MATÁV részvények értéke lezuhan. Nem nagy összegű

részvényről van szó, egyetért az eladással.

Citka János - ne váljunk tovább. A részvényekből befolyó pénznek van helye.

Farkas János polgánnester kéri, hogy a részvények eladásából származó bevételeket tartósan
kössük le, ne költsék el.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag ( 7 igen szavazattaI) az alábbi
határozatot hozta:

30/1996. (XLll.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete a tulajdonában
lévő 210.000,- Ft értékű, bemutatóra szóló
MATÁV részvényt az ajánlattevő Cash1ine Bróker
Kft részére a névérték 300 %-án értékesíti.
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II. Napirend ntán

Bllielentések. javaslatok

1./ Vezetőkbejelentései

Márki Ferenc jegyző bejelentésében elmondja, hogy a megyei Önkormányzat a gárdonyi
nevelési tanácsadó mintájára és mellé, másik három nevelési tanácsadót alakít ki. Terveik
szerint a megye és az önkormányzatok tartanák fönn ezt az intézményt, mégpedig úgy, hogy
az önkormányzatok állandó lakosonként 56 Ft/év fizetnének. Kéri a képviselőtestület

egyetértését.

Hozzászólások nem volt a képviselőtestület egyhangúlag ( 7 Igen szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:

31/1996. (XUl.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete a nevelési
tanácsadók működésére kötendő megállapodással
egyetért, az abban foglalt hozzájárulás
megfizetését költségvetésében biztosítja.

Több bejelentés nem volt a polgármester az ülést befejezettnek nyilvánította

kmf

Márki Ferenc
jegyző

~J
Farkas Jíitos"
polgármester


